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        místostarosta 
         
 
 
 
 

V Praze 26. 1. 2021  
            
  

Interpelace: 

 

Tržnice na Náměstí 14. října  

 

Vážený pane místostarosto, 

v odpovědi na mojí interpelaci ze dne 16. 9. 2020 ohledně dalšího postupu městské části ve věci 
využití prostoru přízemí tržnice v souvislosti s ukončením nájmu společnosti TESCO, jste uvedl 
následující: „Pokud jde o nebytové prostory v objektu, které budou uvolněny společností Tesco, 
vzhledem k tomu, že jde o významný nebytový prostor v majetku MČ Praha 5 v centrální části 
Smíchova, mým záměrem je tento opět nabídnout na trhu, aby generoval výnos do rozpočtu MČ 
Praha 5. Do konce tohoto roku proto Radě MČ Praha 5 předložím záměr pronájmu předmětného 
nebytového prostoru.“ 

Uvedené prostory jsou nyní již několik měsíců prázdné, a proto se táži, proč ještě nebyl záměr 
pronájmu předložen a kdy se tak stane?  

 

S pozdravem, 

Ing. Josef Cuhra 

zastupitel, předseda klubu KDU a nezávislých 


